

2017 Youth Public Speaking Conference

A 3-Day Weekend Retreat in the Eastern Townships to Perfect the Art of Public Speaking

Organizer: Creative Arts Foundation of Canada (438)885-0769, info@cafccanada.org

When: July 28-30, 2017 **Registration:** 4950 Ch. Queen Mary, Suite 001, H3W1X4

Where: 96, ch. de Mont-Bon-Plaisir, Eastman, QC, J0E 1P0

Cost: \$260 per person(3 days, 2 nights including meals)



The Creative Arts Foundation of Canada invites applicants aged 11 and older to participate in a weekend competition and retreat to practice and perfect their public speaking skills. The goal of the retreat is to provide a space for young people to come together to exchange ideas and learn from one another about how to build a better city. Students will deliver a 3-5 minute presentation (on a city of their choosing) on the theme of “The Future of My City,” to share their hopes and plans for their hometowns and adopted homes.

The weekend will culminate in a public speaking competition, but all attendees will receive a certificate of participation. Student participants will get the opportunity to hone their rhetoric skills in a safe and welcoming environment, and develop leadership skills in the process. Kids and their parents will stay at the beautiful Eastman, QC facility including all meals and private rooms.

Theme: “The Future of My City”

Possible sub themes:

- Tradition vs. Innovation
- Sustainability
- Multiculturalism and Multilingualism
- Declaring a Sanctuary City for Immigrants
- Urban Development
- UNESCO Heritage Cities
- Promoting Diversity and Equality
- Youth Grassroots Initiatives

2017 Conférence d'art oratoire pour la jeunesse

Une retraite de 3 jours dans les Cantons-de-l'Est pour perfectionner l'art du discours public et acquérir des compétences en communication publique.

Organisateur: La Fondation Artistique du Canada (438)885-0769, info@cafccanada.org

Quand: 28-30 juillet 2017 **Inscription:** 4950 Ch. Queen Mary, Suite 001, H3W1X4

Où: 96, ch. de Mont-Bon-Plaisir, Eastman, QC, J0E 1P0

Coût: 260\$ par personne (3 jours et 2 nuits incluant les repas)



La Fondation Artistique du Canada invite les applicants âgés de 11 ans et plus à participer à un week-end de compétition et de retraite afin de pratiquer et d'améliorer leurs compétences en communication publique. L'objectif de cette retraite est d'offrir un espace convivial pour les jeunes étudiants afin qu'ils puissent échanger des idées et apprendre les uns des autres sur la façon de construire une ville meilleure. Les étudiants offriront une présentation de 3 à 5 minutes sur une ville de leur choix se rapportant au thème "L'avenir de ma ville" afin de partager leurs espoirs et leurs plans envisageant le futur de leurs villes natales et leurs villes d'accueil.

Le week-end culminera par une compétition d'art oratoire où chacun des participants recevra un certificat de participation. Les étudiants auront l'opportunité d'affiner leurs compétences en rhétorique dans un environnement sûr et accueillant et de développer des compétences de leadership au cours du processus. Les enfants et leurs parents séjourneront au magnifique complexe d'Eastman, QC, comprenant tous les repas et des chambres privées.

Thème: "L'Avenir de ma ville"

- Tradition vs. Innovation
- Développement durable
- Multiculturalisme et Multilinguisme
- Déclaration de Ville-sanctuaire pour les immigrants
- Développement urbain
- UNESCO L'héritage des villes
- Promotion de la diversité et de l'égalité
- Initiatives de la jeunesse